
Zápis z 4. řádného zasedání Výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví, 
cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP  
konaného dne 6. 11. 2013 ve 13:00 hod 

 
 
Přítomni: členové -  Mgr. L. Kaucký (předseda), Mgr. A. Kubišta, J. Liška, MUDr. Z. 

Bonhomme Hankeová, M.I.B., Bc. F. Adámek, Daniel Hodek, Bc. O. 
Pecha, Mgr. L. Štvánová, Mgr. M. Semelová 

      tajemnice - Mgr. Z. Navrátilová 
 
Hosté: Ing. V. Novotný - náměstek primátora HMP, Mgr. F. Cipro - ředitel OZV MHMP,  
  Mgr. J. Skalický – ředitel OPP MHMP 
      

 + dle prezenční listiny 12 zástupců odborné veřejnosti  
 
Omluveni: Mgr. P. Bříza, Mgr. J. Kalousek - členové výboru 
 
 
1. Zahájení zasedání 
 

• Předseda uvítal členy výboru a přítomné hosty. 
 
2. Schválení programu zasedání 
 

• Předseda výboru seznámil přítomné s programem jednání. K takto navrženému 
programu neměl nikdo z členů výboru žádnou připomínku. 

 
(Hlasování: 9 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
3. Volba ověřovatele 
 

• Členové výboru zvolili ověřovatelem zápisu z tohoto zasedání Jiřího Lišku. 
 
(Hlasování: 9 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
4. Partnerství v oblasti kultury – Česká premiéra hry Chaos, II. část dramaturgické 
trilogie Miky Myllyaha 
 

• Předseda Kaucký představil „Českou premiéru hry Chaos, II. část dramaturgické 
trilogie Miky Myllyaha“ žadatele Komorní Činohra. Celkové náklady projektu jsou 
300.000,- Kč a požadovaná částka činí 200.000,-. Z důvodu vyčerpání finančních 
prostředků navrhl OZV MHMP tento projekt nepodpořit. 

 
Usnesení: 
Výbor nedoporučuje partnerství k projektu Česká premiéra hry Chaos, II. část dramaturgické 
trilogie Miky Myllyaha, finanční prostředky pro partnerství v oblasti kultury jsou v roce 2013 
vyčerpány. 
 
(Hlasování: 9 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
5. Partnerství v oblasti kultury – Romeo a Julie – RockOpera 
 

• Mgr. Kaucký představil další z projektů, adaptaci „Romeo a Julie – RockOpera“ 
žadatele Milana Steigerwalda. Celkové náklady projektu jsou 3.095.000,- Kč a 
požadovaná částka činí 1.400.000,-. Z důvodu vyčerpání finančních prostředků 
navrhl OZV MHMP tento projekt nepodpořit. Předseda Kaucký se s tímto návrhem 
OZV MHMP neztotožnil a navrhl přidělit podporu ve výši 300.000,- Kč. Náměstek 



Novotný k tomuto návrhu uvedl, že si není jist, zda se ještě v rozpočtu najdou peníze 
na podporu projektu. O. Pecha by rád také podpořil tento projekt, a to částkou 
500.000,- Kč. Představil dlouholetou tradici RockOpery a její obtížné zařazení do 
grantového systému a hodnocení, a to z důvodu přesahu různých oborových žánrů. 
Dalším přihlášeným do diskuse byl M. Steigerwald, který poděkoval členům výboru 
za možnou podporu a uvedl, že nad projektem převzal záštitu primátor HMP pan 
Hudeček. L. Kaucký se ztotožnil s návrhem O. Pechy na poskytnutí podpory ve výši 
500.000,- Kč a nechal o něm hlasovat. (Hlasování: 4 pro – 0 proti – 5 se zdržel 
hlasování). Návrh nebyl přijat. F. Adámek se ztotožnil s původním návrhem výše 
podpory L. Kauckého a vznesl tento návrh jako svůj vlastní, a to 300.000,- Kč.  

 
Usnesení: 
Výbor doporučuje náměstkovi primátora Ing. Novotnému předložit Radě HMP návrh na 
podporu projektu Romeo a Julie – RockOpera ve výši 300 tis. Kč v případě, že najde ještě 
v roce 2013 finanční prostředky na partnerství v oblasti kultury. 
 
(Hlasování: 8 pro – 0 proti – 1 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
6. Partnerství v oblasti kultury – Příprava výstavy „Tim Burton a jeho svět“ 
 

• Předseda Kaucký představil další ze žádostí o partnerství hl. m. Prahy v oblasti 
kultury na přípravu výstavy „Tim Burton a jeho svět“ žadatele Art Movement, o.s.. 
Návrh OZV MHMP na přiznání podpory ze strany hl. m. Prahy je ve výši 900.000,- 
Kč.  Celkové náklady na přípravné práce činí 1.800.000,- Kč a požadovaná částka 
o.s. je 900.000,-. K této žádosti byla vedena krátká diskuse. 

 
Usnesení: 
Výbor doporučuje náměstkovi primátora Ing. Novotnému předložit Radě HMP návrh na 
podporu projektu Příprava výstavy „Tim Burton a jeho svět“ ve výši 900 tis. Kč v případě, že 
najde ještě v roce 2013 finanční prostředky na partnerství v oblasti kultury. 
 
(Hlasování: 8 pro – 0 proti – 1 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
Zároveň byl ředitel OZV  MHMP Mgr. František Cipro požádán o přehled veškerých 
poskytnutých partnerství v oblasti kultury v r. 2013. 
 
7. K návrhu výstav v režimu bezplatného užívání v Křížové chodbě a Rytířském sále 
Staroměstské radnice v Praze pro 1. pololetí roku 2014 
 

• Členům výboru byl opětovně předložen, nyní již upravený dramaturgický plán výstav 
na Staroměstské radnici – v prostorách Křížové chodby a Rytířského sálu a doplněný 
o fotokopie žádostí o výstavní prostory, který je zpracován na aktivní 1. polovinu roku 
2014. K takto navrženému plánu neměl nikdo z členů výboru žádnou připomínku. 

 
Usnesení: 
Výbor pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy souhlasí 
s návrhem výstav ve Staroměstské radnici v první polovině roku 2014 a doporučuje 
náměstkovi primátora Novotnému předložit jej Radě HMP ke schválení. V předloženém 
návrhu však dochází k dílčí změně, kdy žadatel FOIBOS BOOKS, s.r.o. – s výstavou Slavné 
vily metropolí V4 a Slovinska je na vlastní žádost nahrazen výstavou žadatele Gymnázium 
Oty Pavla  PHOTOBASE 2014. 
 
(Hlasování: 8 pro – 0 proti – 1 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
Ve 13:55 opustila zasedací místnost Mgr. Ludmila Štvánová 
 



8. Informace o změnách v činnosti a akční plán Pražské informační služby pro rok 
2014 
 

• Mgr. Kaucký krátce uvedl přepracovanou a obsáhlejší zprávu o činnosti PIS v roce 
2013 a strategii PIS pro rok 2014 a předal slovo PhDr. Noře Dolanské, která stručně 
představila první část materiálu, který se týká činnosti PIS v tomto roce, hlavně 
správní činnosti, reorganizace a věcí týkajících se nového uspořádání společnosti. 
Dále představila hospodářskou činnost a přehled kreativních výběrových řízení 
s jednotlivými vítězi. K druhé části materiálu – strategického plánu PIS na rok 2014 
ředitelka Dolanká uvedla a představila tři základní pilíře strategie – zvýšení povědomí 
o Praze na internetu, nový marketingový vizuál a vizuální kampaň National 
Geographic, a poté další okruhy strategického plánu. J. Liška se vrátil k problematice 
tvorby kompletního vizuálu, diskutovaném již na minulém zasedání výboru. 
Místopředseda nesouhlasí s novým logem PIS a rád by se vrátil k logu původnímu, 
které je dle jeho názoru důstojnější pro takto význačnou městskou společnost. Po 
shlédnutí účastníků výběrových řízení se pan Liška domnívá, že známé jméno 
společnosti není zárukou kvalitní grafické práce. Ve výběrové komisi mu chybí 
odborníci např. Rostislav Vaněk nebo Karel Haloun. Celá věc by měla být 
pozastavena a mělo by být zvoleno lepší řešení vhodného loga. N. Dolanská 
přislíbila, že tento návrh přednese na zasedání Komise Rady HMP pro rozvoj 
cestovního ruchu, která logo vybírala. D. Hodek ve svém příspěvku uvedl, že je 
jedním z členů výše jmenované komise a vítězný návrh loga byl nejlepší 
z předložených nabídek. Ředitelky Dolanské se dotázal na počet pracovních úvazků 
vzhledem k plánovanému rozpočtu na příští rok, kdy částka určená na platy 
v letošním roce je nižší. J. Liška reagoval na příspěvek pana Hodka a uvedl, že by 
komise měla být sebekritická a měla by určité věci delegovat na skutečné odborníky. 
Je-li předloženo osm špatných návrhů, neměla by komise žádnou z nabídek vybrat a 
měla by vypsat nové řízení a v případě malé účasti sama vyzvat renomované 
společnosti k účasti ve výběrovém řízení. Na dotaz pana Hodka odpověděla ředitelka 
PIS, že po předchozím vedení společnosti „zdědila“ neadekvátní částku určenou na 
platy. PIS převzala v únoru letošního roku zaměstnance Staroměstské radnice, tudíž 
se zvedl počet pracovních míst a bylo nutné navýšit i mzdové náklady. K příspěvku 
pana Lišky N. Dolanská uvedla, že probíhala 2 výběrová řízení. Výběrové řízení na 
nové logo PIS a vizuál Prahy v zahraničí a poukázala na některé výsledky vizuální 
kampaně. Dalším přihlášeným do diskuse byl O. Pecha, který se připojil k názoru 
pana Lišky na grafické zpracování nového loga. Domnívá se, že nové logo u 
veřejnosti neobstojí. Dále vyjádřil pochvalu za úspěšné kroky PIS, ale obává se, že 
tyto pozitivní kroky budou novým vizuálem upozaděny, a proto požádal ředitelku 
Dolanskou o předložení na příští zasedání výboru kompletní dokumentace k již 
vysoutěženému návrhu „Logo, název a korporátní identita PIS“, aby členové výboru 
viděli návrh jako celek, tak jak byl navržen a také vítězný návrh „Tvorba kompletního 
vizuálu MHMP v oblasti cestovního ruchu“. Dále požádal i o předložení výsledku 
„Výběrového řízení na fotografické práce – soubor fotografií pro web“ a o předložení 
podrobného popisu připravovaných marketingových aktivit, strategického plánu na 
příští rok, tak aby se členové výboru mohli seznámit s jednotlivými připravovanými 
akcemi. D. Hodek vznášel dotazy na pí. Dolanskou ve věci položek rozpočtu PIS, na 
které mu bylo odpovězeno.  

 
Usnesení: 
Výbor bere na vědomí zprávu o změnách a činnosti Pražské informační služby a akční plán 
její činnosti pro rok 2014 a žádá ředitelku PIS o předložení výsledků Kreativních výběrových 
řízení a rozpracované návrhy marketingové strategie PIS na rok 2014. 
 
(Hlasování: 7 pro – 0 proti – 1 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
 



9. Přerozdělení finančních prostředků z kap. 0680 – granty vlastníkům památkově 
významných objektů v roce 2013 – projednání návrhu 
 

• Mgr. Kaucký představil předložený materiál. Z důvodu odstoupení od grantu jednoho 
z úspěšných žadatelů a nerealizace části prací, které byly předmětem smlouvy o 
účelovou dotaci dalšího z úspěšných žadatelů o grant zůstává k dalšímu rozdělení 
částka ve výši 2.050.000,- Kč. Komise pro udělování grantů vlastníkům památkově 
významných objektů a příspěvků na financování církevních objektů doporučila dle 
návrhu OPP MHMP nové přerozdělení výše uvedených finančních prostředků. Dle 
Zásad pro poskytování grantů hl. m. Prahy vlastníkům památkově významných 
objektů již není k dispozici žádný další žadatel o grant hl. m. Prahy na rok 2013, a 
proto se navrhuje o částku 1.000.000,- Kč navýšit neinvestiční příspěvek p.o. 
Muzeum hl. m. Prahy na opravu památkově významného  objektu  - Prašné brány. 

 
Usnesení: 
1) Výbor schvaluje předložený návrh na přerozdělení finančních prostředků ve výši  

2.050.000 Kč z kap. 0680 – granty hl. m. Prahy vlastníkům památkově významných 
objektů v roce 2013 a nevyužité fin. prostředky určené na odstranění škod po povodni a 
výbuchu plynu v Divadelní ulici v Praze 1 - dle přílohy č. 1 a  2 k důvodové zprávě z toho 
úpravou rozpočtu kap. 0662 - OZV MHMP, § 3315  navýšit o 1.000.000 Kč neinvestiční 
příspěvek p.o. Muzeum hl. m. Prahy  na opravu Prašné brány. 

2) Výbor souhlasí s předložením návrhu dle budu 1) tohoto usnesení do Rady hl. m. Prahy 
a následně do Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 
(Hlasování: 8 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
 
 
 
 
Předseda výboru ukončil zasedání ve 14:15 hod. 
 
 
Příští řádné zasedání se bude konat dne 4. 12. 2013 ve 13:00 hod. v zasedací 
místnosti č. 349, 3. patro, Mariánské nám. 2, Praha 1. 
 
 
 
Zapsala: Alena Pavelková 
 
 
Ověřil: Jiří Liška 
 
 
Schválil: Mgr. Lukáš Kaucký 
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